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Referat 

 
 
 
1. Diverse orienteringer 
 - Orientering fra FU (Se FU referat) 

- Lars har holdt møde med 3 formænd fra andre forbund (dart, bowling og minigolf.) 
De blev enige om at holde en form for turnering, som dækker de 4 idrætter. Der 
afholdes møde herom d. 18.09.23 

 - Lars og Rikke skal til møde om Koncentrationssportens Hus d. 19.09.23. 
- Lars, Finn, Erik og Rikke har været til DGI-møde i Odense. DGI var ikke klar til at 
snakke fælleskurser. Vi holder gang i det, da det er et af vores strategispor.  

 - Finn: Der er indgået en databehandleraftale med IKC 
- Rikke: Nationalt idræts ID er fælles kommunikation mellem forskellige forbunds 
medlemssystemer. Rikke skal til møde med DIF og høre mere om løsning tirsdag.  
- Strategimøde 8.10.23. Her er der mulighed for at ændre procesmål for de næste 2 
år. Vi skal i løbet af år 2024 udarbejde den kommende strategiaftale, som skal indgås 
med DIF for årene 2026 til 2029. 
- John: Vi vil gerne have ny hjemmeside. Der er lavet tiltag til at komme i gang med 
den. Indtil videre er det på ”hvad vil vi gerne have”-stadiet.  
Det blev besluttet, at vi går videre med en ny hjemmeside.   

 
2. Status på økonomi 

- Vi har en sund økonomi. Vi bør placere vores penge på en konto der giver rente, hvis 
det ikke er tilfældet i forvejen. Joan taler med Pernille i økonomi om det. 
 
Der var ingen yderligere kommentarer til økonomien. 

 
3. Status på outsourcing af sekretariatsfunktionen til IKC – økonomi og service 

- IKC bruger indtil videre i gennemsnit 25 timer om måneden. Til næste år, vil 
timeantallet forventeligt blive forhøjet. Bestyrelsen gav udtryk for stor tilfredshed med, 
at sekretariatsfunktionen er tilgængelig hele ugen, idet der altid er backup, når Tina 
ikke træffes. 

 
4. Evaluering af DM og DM-ugen – Herunder de danske mesterskaber i fremtiden 
 - DM-ugen: Der har været rigtig god respons af DM-ugen. 
 - DM: Deltagerne var glade for at alt foregik elektronisk.  

Spillerne var trætte efter at have spillet så mange kampe, både torsdag, fredag og 
lørdag. John har sendt 2 forslag til, hvordan vi gør det anderledes til næste år.  
 
 
 
 
 
 
 

 



5. Drøftelse af forslag om evt. Veteranudvalg  
- Det blev besluttet at veterantruppen fortsat skal ligge under EU. Der lægges op til en 
drøftelse på repræsentantskabsmødet, om der er behov for at nedsætte et 
veteranudvalg. 

 
Derudover blev det også drøftet, at et nyt EU skal have en chance for at udtale sig om 
deres strategi for veteranerne i fremtiden. 

 
6. Budgetter – dato for udvalgene d. 27.09.23 

- FU har bedt om, at få budgetter fra hvert udvalg senest d. 27.09.23. Lars forsøger at 
lave et budget for EU. 

 - John: Forslag til nyt tilmeldingsgebyr til SLT er sendt til FU.  
 
7. Omkostninger ved streaming til internationale mesterskaber 

- Det er vigtigt at vi får streamet vores kampe. FU ønsker bestyrelsens godkendelse til, 
at vi betaler en person til at stå for streaming ved ind- og udenlandske turneringer.  

 
Bestyrelsen bakker op om, at der betales for streaming ved mesterskaberne og TU 
arbejder på at danne en gruppe som kan stå for streaming både nationalt og 
internationalt.  

 
8. Opfølgning fra seminaret v/John og Rikke 
 - Punktet blev ikke gennemgået 
 
9. Opfølgning på behovsundersøgelsen V/John og Rikke 

På nuværende tidspunkt igangsætter vi 5 temaer fra behovsundersøgelsen 
- Frivillighed, som der skal der arbejdes på i 2024 og 2025. Rikke og Finn er 

tovholdere 
- Puljer og fonde – hvordan kan klubberne søge – Rikke er tovholder. 
- Streaming af kampe – Har FU allerede taget stilling til. Se punkt 7. 
- Samarbejde Mellem DGI og DPF – ’Samarbejde mellem DGI Petanque og DPF 

fortsættes, herunder Petanquesportens Dag 
- Hjemmeside – Tina, Rikke og John arbejder videre. 

 
Desuden skal der udvikles kurser i samarbejde med DGI. Forventeligt sker det i foråret 
2024. 

 
10. Nyt fra udvalgene 

- DU: DU er i gang med et samarbejde med TU omkring klubtøj. Målet er, at fra 2024, 
har vi en fast regel om, hvordan klubtøj ser ud.  
- Mikkel vil gerne afholde dommerkursus ved masters turneringen, så man kan få lov 
til at se, hvad det egentlig går ud på, inden man tager dommerprøven.  

 - TU: SLT er ved at være slut. DM bliver afgjort i næste weekend.  
 
 

 



- Lodtrækning til veteran cup bliver lavet i fuld offentlighed under sidste runde af SLT 
d. 02.09.23. 

 - Masters turneringen starter 07.10.23. 
 
11. Repræsentantskabsmøde – hvem stiller op. 
 - Lars og Finn er på valg. Formand for EU er ligeledes på valg.  
 Lars genopstiller.  
 Finn genopstiller. 
 Morten Junge genopstiller ikke til TU. 
 DU: Alle genopstiller. 
 Der skal vælges et nyt EU på repræsentantskabsmødet.  
 

- Dato: 18. november 
 Sted: Odense 

Det blev besluttet, at det ikke længere skal koste noget at møde op til 
repræsentantskabsmødet. Dog skal det koste en bod på 250 kr. hvis man er tilmeldt 
og ikke møder op. 

 
 
12. EU er trådt tilbage 

- Bestyrelsen har på nuværende tidspunkt ikke nogen kommentarer til EU’s udtræden, 
men kommer med en grundig redegørelse til repræsentantskabsmødet.  
 
Den samlede bestyrelse bakker op om FU’s beslutning om, at bestyrelsen fungerer som 
EU indtil videre.  

 - Der henvises til FU referat mht. nye delegationschefer og coaches. 
  
13.  Evt. 

- Tavshedspligt i udvalgene: Udmelding fra de enkelte udvalg sker via 
udvalgsformændene. Dette kan f.eks. ske via udvalgsreferater. 

 
 
Næste møde: 03.10.23 
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